
Title (en)
OPERATING DEVICE FOR A DOMESTIC APPLIANCE WITH A RECESSED HOLDER AND DOMESTIC APPLIANCE, IN PARTICULAR HOB,
WITH SUCH AN OPERATING DEVICE

Title (de)
BEDIENVORRICHTUNG FÜR EIN HAUSGERÄT MIT EINER MULDENFÖRMIGEN AUFNAHME SOWIE HAUSGERÄT, INSBESONDERE
KOCHFELD, MIT EINER DERARTIGEN BEDIENVORRICHTUNG

Title (fr)
DISPOSITIF DE COMMANDE POUR UN APPAREIL MÉNAGER DOTÉ D'UN RECEPTACLE EN FORME DE CUVETTE AINSI QU'APPAREIL
MÉNAGER, NOTAMMENT PLAQUE DE CUISSON, DOTÉ D'UN TEL DISPOSITIF DE COMMANDE

Publication
EP 2455669 A2 20120523 (DE)

Application
EP 11187837 A 20111104

Priority
DE 102010044148 A 20101119

Abstract (en)
The device (8) has a separate control element releasably positionable in a trough-shaped holder (13) by magnetic force and freely movable in the
holder for adjusting operating conditions of a domestic appliance relative to the holder. A light-emitting region (16) is formed in a region of a surface
(14) of the holder, so that light is coupled to a light entry region through the light-emitting region, where the light entry region is formed on a lower
side of the control element. A light conductor is arranged at the light entry region. An independent claim is also included for a domestic appliance for
preparing food products.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Bedienvorrichtung für ein Hausgerät (1), wobei die Bedienvorrichtung (8) eine muldenförmige Aufnahme (13)
aufweist, welche zumindest bereichsweise eine konkave Oberfläche (14) aufweist, und ein separates Bedienelement (24) umfasst, welches eine
zumindest bereichsweise konvexe Unterseite (25) aufweist, und mit dieser in der Aufnahme (13) lösbar positionierbar und zur Einstellung von
Betriebsbedingungen des Hausgeräts (1) relativ zur Aufnahme (13) in der Aufnahme (13) frei schaukelnd und drehbar bewegbar ist, und im Bereich
der konkaven Oberfläche (14) der Aufnahme (13) zumindest ein Lichtaustrittsbereich (16) ausgebildet ist, über welchen Licht in zumindest einen
an der konvexen Unterseite (25) des Bedienelements (24) ausgebildeten Lichteintrittsbereich (27) einkoppelbar ist. Die Erfindung betrifft auch ein
Kochfeld (1) mit einer Bedienvorrichtung (8).
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